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Z á p i s 

o průběhu konference zapsaného spolku SKI Vítkovice – Bílá, IČ: 70632219, se sídlem Bílá 173, PSČ 739 15 Bílá, (dále 
též jen „SKI“), konané dne 25.11.2019, od. 17:00 hod., v zasedací místnosti restaurace Městského stadionu ve 
Vítkovicích.  

Pořad jednání konference: 

1. Prezentace účastníků od 16,30 hod  
2. Zahájení konference v 17,00 hod (jubilanti) 
3. Informace o činnosti spolku během léta 2019 /po VH 2019/ 
4. Informace o aktivitách ve SKI Areálu v roce 2019 a výhled na rok 2020 
5. Informace o procesu modernizace lanovky 
6. Informace o předběžných ekonomických výsledcích k 31.10.2019 

 - SKI Vítkovice – Bílá z.s. 
 - SKI Bílá Služby s.r.o.    

7. Informace o brigádnických hodinách a o způsobu vydávání členských jízdenek pro novou sezonu.  
8. Informace o stavu placení členských příspěvků SKI, oddílových příspěvků OZL za rok 2019, 2020 a příspěvků do 

SLČR.         
9. Program závodů na Bílé organizovaných zapsaným spolkem v sezoně 2019/2020 
10. Příprava členů OZL na závodní sezonu 2019/2020  
11. Diskuse   
12. Různé    

 
Ad1) 

V 16,30 hod byla zahájena prezence konference 

Ad 2)  

V 17.16 hodin dle pozvánky a programu všechny přivítal Martin Kacíř, který je pověřen VV vedením konference.  Martin 
Kacíř pak blahopřál členům spolku, kteří oslavili v roce 2019 životní jubileum 80, 75 a 70 let. Minutou ticha jsme uctili 
památku Oldy Bednaříka, který nás opustil. 

Ad 3)  

M. Kacíř předává slovo předsedovi VV P. Ochmannovi, který přednesl zprávu o činnosti zapsaného spolku během léta 
2019 ( v období od konání poslední VH ).  

A. Plnění usnesení VH z května 2019 
a. Nákup a prodej pozemků (zbytek pily za výtopnu) – smlouvy uzavřeny, finančně vyspořádáno, zapsáno 

v katastru nemovitostí. Efekt na hotovost: +1.100.000,- Kč. 
b. Modernizace lanovky – tématu věnován samostatný bod jednání konference 

B. Zabezpečení činnosti v areálu 
a. S Vzdělávacím a sportovním centrem Bílá byla připravena 15letá nájemní smlouva na pozemky hřiště 

(do 2035), v současnosti ve schvalování na MS Kraji 
b. Obec Bílá odmítla náš návrh pachtovní smlouvy na provoz Jihu a připravuje Dodatek ke stávající 

Smlouvě na další sezonu. Předpoklad uzavření po jednání zastupitelstva v prosinci 
c. S Lesy ČR uzavřena Smlouva o pachtu pozemků (celkem 110 236 m2) platná do 30.6.2022 
d. S obci Bílá projednán náš návrh na provoz parkoviště celoročně na 3 roky 
e. Pachtovní smlouva s Biskupstvím ostravsko – opavským je platná do 31.12.2022 
f. Získávání prostředků z dotačních programů – byly osloveny: 

i. MSK na organizaci cyklozávodů Beskydská Magistrála – přiděleno 
ii. MSK – Lyžařské běžecké trasy pro rok 2020 - přiděleno 

iii. Magistrát města Ostravy – podpora činnosti sportovních klubů – podána žádost 
iv. MŠMT – Můj Klub – podána žádost  
v. MSK + ČUS – podpora organizované sportovní činnosti v klubech – podána žádost 

vi. ČUS – Sportuj s námi – podána žádost 
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vii. MSK připravujeme do projektu – podpora významných sportovních akcí v kraji (FIS UNI), kde 
je termín pro její předložení od 9.12. do 13.12.2018  

C. Další prioritní činnosti 

D. Rozvoj areálu 
a. e-mobilita-jsou zprovozněny stojany pro nabíjení elektromobilů. 
b. Obnova Singletrailů – Refresh zrekonstruován, na Medvěda podána žádost o dotaci (2020) 
c. Rekonstrukce čerpací stanice pro zasněžování připravena na provoz 
d. Navržená revize Plánu investic na další dva roky  

i. Nová LED obrazovka – ještě letos, rozměr 16 m2. 
ii. Úprava dojezdu modré – cca 120 000 Kč 

iii. Mobilní stánek cca 200 000 Kč 
iv. Retenční nádrže cca 2 000 000 Kč 
v. Rekonstrukce potrubí k modré – předběžně 1 600 000 Kč 

vi. Zastřešení terasy – cca 800 000 Kč 
vii. Přestavba Bi-Fí a pokladen  

Další viz zpráva P. Ochmanna – příloha č. 1 

Ad 4. Druhou část tohoto bodu přednáší J.Vrzgula a přednáší informace o situaci v areálu SKI Bílá Služby s.r.o. - dceřiné 
společnosti 

• Informace o letní sezóně 

• Modernizace zasněžování 

• Zpráva o půjčovně elektrokol 

• Přebírání gastro provoz Bi-fi, které už bude pod správou Ski Bílá s.r.o. 

• Slovo předává marketingovému zaměstnanci V.Vrzgulovi, který informuje o marketingových aktivitách v areálu. 

• Informuje o nových webových stránkách, jejich modernizaci, představuje jejich strukturu. 

• Aktivity a představení jednotlivých akcí jak v letní, tak i zimní sezoně 

• Informuje o změnách systému kvality služeb  ( zimní areál i single traily). Dva členové oddílu jsou proškoleni 
v systému.  

• Proběhne rekonstrukce čerpací stanici a vybudování jezera ( je v územní plánu v polovině sjezdovky).  

• Dalším bodem je rekonstrukce Bi-Fi, kde by se rozšířil buď o prostor pokladen, nebo ski servisu. 

• K nové šesti sedačce předává slovo M.Vrgulovi, který přednáší informace o krocích, které jsou ze stran VV 
podnikány. Konkrétní studie pak bude připravena pro nadcházející VH. 

• J. Vrzguly – příl. č. 2 
 
Ad 5) 
M. Kacíř předává slovo předsedovi VV P. Ochmannovi, který přednesl zprávu o procesu modernizace lanovky. 
P. Ochmann informoval o procesu přípravy modernizace lanové dráhy a o zájmu společností Doppelmayr, Leitner, 
Bartholet a Tatralift na dodávce. 
Detail v příloze č. 3. 
 
Ad 6) 
Slovo si přebírá P. Ochmann a sděluje informace o předběžných ekonomických výsledcích spolku k 31.10. 2019.  
Skutečné výsledky jsou ve srovnání s plánem vyšší., hlavně z důvodu neplánovaného výnosu 1.600.000, - Kč za prodej 
nemovitostí DEPO. Vzhledem k uskutečněné investici do čerpací stanice zasněžování došlo k navýšení odpisů o cca 1,5 
mil. Kč. Další detaily v příloze. Před daňovými optimalizacemi. Detailní informace pak budou upřesněny až po zprávě 
s auditorem 
P. Ochmann informuje o zavedení sankce za zapůjčování permic členů oddílu. Sankce byla stanovena na 500,- Kč.  
Informuje o zavedení tvorby nového rezervního fondu, který bude sloužit k zajištění vlastního kapitálu pro stavbu nové 
lanovky 
Podrobné informace jsou uvedeny ve zprávě P. Ochmanna, příloha č. 4. 
 
M. Kacíř předává tedy slovo J. Vrzgulovi. Který informuje o stavu výnosů a nákladech v s.r.o.  

• Tržby v zimní sezoně byly vyšší oproti plánu  

• Tržby v letní sezoně taky byly slušné 
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• Plánované náklady pak byly lehce pod plánovanou hranicí, v údržbě proběhlo lehké navýšení plánovaných prací 
a investic. Zisk vychází na 650 tisíc, který bude započten se ztrátou z minulém období. 

• Sděluje a rozkličuje jednotlivé náklady na údržbu technického zařízení, mzdové náklady 
 

 
  Viz příloha č. 5. 
 
Ad 7) 
 
M. Kacíř konstatuje, že všichni měli možnost si vyměnit permice na novou sezonu a kontrolovat si stav odpracovaných 
brigádnických hodin. Další dotazy nebyly vzneseny, proto se přechází k dalšímu bodu programu. 
 
Ad 8) 
M. Kacíř předává slovo P. Ochmannovi, aby přednesl zprávu o stavu plateb členských příspěvků. Za rok 2018 byly 
uhrazeny všechny příspěvky. Příspěvky za rok 2019 mají být zaplaceny do konce finančního roku 2019. K datu konání 
konference nezaplatilo členské příspěvky 30 členů spolku a 2 členové OZL 
Členské příspěvky jsou vybírány buď na konferencích a VH.  Upřednostňuje bezhotovostní platbu a sděluje bankovní 
spojení. Konstatuje výše členských příspěvků pro nezletilé. Produktivní a seniorský věk. Informuje o povinnosti placení 
členských příspěvků a připravit podklady k VH.  
 
Ad 9) 
M. Kacíř předává slovo P. Ochmannovi, který přednáší Program závodu na Bílé. 
 

Termín konání Název závodu Kategorie Disciplíny 

 13. 1. 2020 - pondělí UKZ, mistrovství MSK žáci 2x SG 

15. 2. – 16. 2. 2020 EP UNI FIS / FIS / MČR Junioři Dospělí a junioři SL + OSL 

1.3. - 2.3. 2020 RKZ Mladší a starší žáci OSL + SG 

14. 3. - 15. 3. 2020 MADEJA CUP – Finále Přípravka + předžáci 2x OSL  + paralel družstev 

 
Kalendář ostatních závodů a akcí na Bílé 2019/2020(*) 

PROSINEC 2019         

7.12. So   Ski opening/skialp sprint   

LEDEN 2020         

4. - 5.1.  So-Ne sever Decathlon Tour Testování lyží 

11.1. so Sever Testování Elán – Rumasport Testování lyží 

11-12. 1. So-Ne sever SNOW Tour   

18.1. So 
Sever 

Javořinka 
Rensar + SKI Bílá. 1 Veřejné závody 

18.1. So Sever Hyra sport – Augment Testování lyží a běžek 

25.1. So Jih Brose OSL  

ÚNOR 2020         

6.2. čt sever ATOMIC Testování lyží 

8.2. So Jih NIXIS Testování lyží 

22.2. So  Sever Rensar + SKI Bílá . 2 OSL veřejný závod 

22.-23.2. So-Ne   Testování lyží Sporten/Kastle Testování 

27.2. Čt Jih HSF systém závody OSL 

 

BŘEZEN 2020         

7. - 8.3. So-Ne   Rossignol DEMO tour Testování lyží 
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8.3. Ne Javořinka Rensar Ski cup - 3. závod OSL veřejný závod 

8.3. Ne Sever 
Den na lyžích s 

Moravskoslezským krajem 
zábavný den 

14.-15.3. So-Ne Sever Hyra sport – Augment, Yoko Testování lyží a běžek 

28.3. So Sever 
POOLCROSS BÍLÁ 

SKI and Bike závody 
Přejezd bazénu, závody, zábava 

28.3. So Sever 
Retro závody na historických 

lyžích 
  

31.3. Ne Sever SKI Bílá Ukončení provozu 

DUBEN 2020         

4.4. So Sever Přebor oddílu OSL 

 
Kontaktní osobou pro přihlášení na závody je P. Ochmann, a to formou kolující předběžné přihlášky a mailové přihlášky.  
 
 
Ad 10)  
M. Kacíř předává slovo S. Skoumalovi OZL – přednáší svou poslední zprávu o sportovní činnosti oddílu. Viz příloha. č.5 
 
M. Kacíř představuje rovněž informace k memoriálu M. Vlčka. 
 
Ad 11) 
M. Kacíř otevírá poslední bod programu a tím je diskuze členů spolku. 
 

• M. Doležal (bývalý provozovatel gastro) Vstupuje s informacemi o provozování Bifi a dává informace o svých 
podmínkách a výsledcích a porovnává je s se současnými výsledky, kdy Bifi provozuje spolek.  

 

• Odpovídá M. Kacíř, že teprve s provozem spolek začal. Musel ze začátku udělat nutné investice a je to startovací 
provoz. Samozřejmě naráží na skutečnost, že začátky byly spojeny s problémy. 

 

• J. Velký se dotazuje na smysl provozování gastro provozu a dále se dotazuje na ceny reklamních předmětů, 
zdali jsou cenově zvýhodněny pro členy spolku. 
 

• Odpovídá P. Ochmann – převzetí gastro provozu proběhlo na základě rozhodnutí VH. Ceny reklamních 
předmětů budou prodávány za nákupní cenu pro členy spolku.  

  

• J. Velký se vrací zpět k provozování Bifi a dává ke zvážení, jak se postavit k této problematice 
 

• M. Kacíř toto téma uzavírá. 
 

• Jan Kutáč – dotaz na výstavbu šestisedačkové lanovky – v jaké fázi je projekt a příprava a zdali je v projektu 
zakomponován modul na přepravu kol pro letní sezónu sedačky. 
 

• Odpovídá P. Ochmann – sděluje informace k modulu. Hovoří o přípravě veřejného výběrového řízení a přípravě 
získání stavebního povolení. Náklady, v případě nerealizace celého projektu pak budou zaúčtovány jako 
zmařená investice. 
 

• Na technický dotaz odpovídá J. Vrzgula – nosič na každé sedačce na kola. Všechno se teprve řeší. Sedačky budou 
vybaveny nosičem. 
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• P. Ochmann dále sděluje, že zpracování technické a projektového řízení nejsou výrazně nákladné a jsou 
předběžně představeny. Bez přípravy technické dokumentace a stavebního povolení není možné začít jednat 
ani s realizačními firmami ani s bankami. 
 

• R. David se dotazuje, zdali spolek přispívá na sport jednotlivým členům – mladším 18 let, aby závodně lyžovaly. 
 

• Odpovídá M. Kacíř – stanovy umožňují přihlášení dětí členů spolku. A určuje podpory, které členové spolku 
mají. Dotazuje se, jak byl dotaz míněn a jakou podporu by si představoval. 
 

• K dotazu se vyjadřuje i S. Skoumal. hovoří o motivačních směrnicích a odměnách v případě výkonnosti.  
 

• M. Kacíř dotaz na toto téma končí diskuzi a má téma za ukončené s tím, že pokud se objeví pragmatický podnět, 
je možné se k němu vrátit. 
 

• J. Kutáč se dotazuje, zda je možné se připojit k tréninku a sjet si trať. 

• Odpovídá M. Kacíř. 
 

 
Tímto byla ukončena a vyčerpána témata diskuze. Závěrečné slovo M. Kacíř předává P. Ochmannovi a tento děkuje za 
účast a pozornost na konferenci a zahajuje neoficiální část konference a tím je malé pohoštění.  
Skončeno v 19.00 hod. 
 

 

  Mgr. Jana Pavlůsková 

Zapisovatel 

 

 

Přílohy : 

Příloha č. 1 
Příloha č. 2 
Příloha č. 3 
Příloha č. 4 
Příloha č. 5 
 
 
 
 
 
 


